
PP金发柔顺剂增柔剂专用驻级母粒料

产品名称 PP金发柔顺剂增柔剂专用驻级母粒料

公司名称 东莞市华韵塑胶原料有限公司

价格 180.00/kg

规格参数 驻级母粒:现货 熔喷pp原料
1500:现货 无纺布原料
产地:科莱恩

公司地址 东莞市樟木头镇奥园塑金国际8栋214

联系电话 0769-87600377 13556776933

产品详情

PP金发柔顺剂增柔剂专用驻级母粒料

PP应用范围

汽车工业（主要使用含金属添加剂的PP：挡泥板、通风管、风扇等），器械（洗碗机门衬垫、干燥机通
风管、洗衣机框架及机盖、冰箱门衬垫等），日用消费品（草坪和园艺设备如剪草机和喷水器等）。

1、化学化工储罐制造加工

2、高酸碱溶液储存器

3、处理设备建材

4、电子电镀设备容器

5、实验设备及器皿

6、通用加工仪器设备

7、洗涤器，空气过滤系统，导管系统 

8、废气处理洗涤系统

9、电路印刷板酸洗设备

10、电镀槽



11、医疗应用元件

12、电脑数字加工中心及精密设备元件

PP MOLDING PROPERTIES 1. Crystalline material, hygroscopicity, easy to occur

melt cracking, long-term contact with hot metal easy to decompose. Good fluidity,

but the shrinkage range and shrinkage value, prone to occur shrinkage hole.

DENTS, deformations. Cooling speed, pouring system and cooling system should

slowly heat, and pay attention to control molding temperature. The direction of

low temperature is obvious. When the mold temperature is lower than 50 degrees,

the plastic parts are not smooth, easy to produce bad fusion, leaving marks, more

than 90 degrees prone to warpage deformation. 4. Plastic Wall thickness must be

uniform, to avoid lack of glue, Sharp Angle, to prevent stress concentrations from

breaking down under certain conditions. Common products: Basin, bucket,

furniture, film, woven bag, bottle cap, car bumper and so on.
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